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Rozhovor s Japonskou závodnicí, učící od loňské zimy v Sherpa

Ski School

(28.10.2024 - )

Nádherný rozhovor s Hikaru Watanabe :)

 

Přepsáno doslovně z emailu..

1) Ahoj Hikaru, už víme, že studuješ v Olomouci a víme také

jaké obor, ale: zajímá nás, jak jsi přišla nebo kde jsi našla

kontakt či nápad, přihlásit se zrovna na náš akreditovaný kurz

Sherpa Ski School?

Poté co jsem skončila se závoděním, snila jsem o tom, že se stanu instruktorka lyžování, zvláště pro děti. Kvůli jazykové bariéře, jsem

si každý rok říkala ‘‘První se musím zlepšit v češtině, tak až v příští sezóně to zkusím’’. Bála jsem se zapojit do 

nového prostředí. Ale kamarádka náhodou viděla vaše webové stránky s nabídkou práce a protože ví, že jsem dřív závodila, donutila

mě poslat e-mail. A vyšlo to!

2)Vybírala jsi z více možností ? Nebo čím Tě náš kurz zaujal?

Můj první pokus připojit se k Sherpa ski school byl zaslánímemailu, jestli je možné, se připojit do kurzu. Byla jsem překvapená, jak moc

mě Peťa přivítal. Poté jsem si přečetla celé webové stránky,usoudila jsem, že mi tento kurz vyhovuje. Protože dříve jsem se pokoušela

 najit nějaké podobné kurzy, ale tam získání licence trvá několik týdnů. Pravidelně chodím do školy, takže nemůžu zůstat v
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horách tak dlouho. Akreditační kurz od sherpa ski school měl jen 5 dní intenzivního tréninku a mohla jsem dostat licenci jako instruktorka.

3) Plánovala jsi práci na zimu na horách, to se povedlo.

Rozhodovala jsi se mezi více středisky? Nebo rozhodla

náklonnost nebo nějaké reference k Sherpa Ski School?

Do Karlova pod Pradědem jsem jela poprvé, když jsem nastoupilado kurzu. Tam se mi líbilo, má rozmanité sjezdovky. Taky jsem se 

nemusela starat o ubytování a jídlo, když jsem tam zůstala a pracovala. Lidi ve škole jsou moc milý, zábavní a přátelští. To byl ten hlavní

důvod, proč jsem už nezvažovala ostatní střediska a rozhodla se pracovat se Sherpa ski school.

4) Na kurzu jsme se dozvěděli, že jsi proferionální lyžařska -

závodník. Jak se Ti z pohledu člověka, který nestojí na lyžích

pouze párkrát do roka...jak se Ti kurz líbíl? Co Tě nejvíce

překvapilo nebo oslovilo?

V Japonsku a v Česku je lyžování samozřejmě stejné a to, co se učí, je také stejné. Zajímavé však pro mě bylo, že existují

různé metody a různé pohledy na stejné lyžování. Když jsem jezdila závodně, tak mi trenér říkal, že není možné, abych to, co neumím v

nízkých rychlostech, řezala ve vysokých rychlostech, a proto jsem hodně trénovala v nízkých rychlostech. Kurz mě mile překvapil v tom, že i

zde byla intenzita tréninků poměrně vysoká a kvůli tomu jsem se i hodně věcí rychle naučila.
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5) Máš pro naše lektory nějaké speciální sdělení, které by jsi

chtěla, aby věděla i široká veřejnost?

Napřed jsem si nebyla jistá jestli se kurzu zúčastnit, ale i přes počáteční nervozitu jsem si kurz moc užila. 

Ráda jsem v Česku poznala lidí kteří jsou zapálení do lyžování stejně jako já.

Chtěla bych poděkovat všem lektorům za skvělé odvádění práce a jejích pozitivní energii, kterou přenáší i na účastníky kurzu.

 

 

6) Koho z lektorů našich akreditovaných kurzů jsi si nejvíce

oblíbila a proč?

To je nejtěžší otázka. Všichni lektoři na mě byli moc hodní a dobře mě učili, ale kdybych si měla vybrat, řekla bych, že pan Richard Soldán. Učil nás -

účastníky, individuálně, tak dlouho jak bylo třeba, dokud jsme to nedokázali sami. Občas ukázal, jak se lyžuje, nebo nakreslil na sníh, co se má dělat, takže

v tu chvíli nebyla žádná jazyková bariéra. 

Bylo vidět, že mu na mně záleží, protože ještě nemluvím česky moc dobře. Dokonce mě rozesmál, abych se uvolnila těsně před ústní zkouškou:)

Ale samozřejmě, kdyby neexistovala Petova otevřená povaha, nemohla bych kurz dokončit se spoustou úsměvů a užívat si výuku jako instruktor v Sherpa

ski school . Moc si vážím toho, že mě přijal.

7)Jak moc náročný nebo jednoduchý Ti kurz připadal, když

pomineme drobnou jazykovou bariéru? :)

Před kurzem jsem si myslela, že můžu jen učit lyžovat, protože jako bývalý závodník umím lyžovat, znala jsem nějaké cviky z toho
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 kurzu. Ale nevěděla jsem, jak někoho učit lyžovat. Je vlastně velmi těžké říct smysl nebo pocity někomu, kdo lyžuje poprvé.

Takže bylo velmi dobré naučit se nějakou metodu, co dělat nebo jak udělat oblouk. A naučila jsem se, jak udělat výuku zábavnou a pro děti

atraktivní.

8) Jela by jsi na náš kurz znovu? Nebo doporučila by jsi jej dále?

Rozhodně. Jsem šťastná, že jsem získala novou komunitu přátel kromě vysoké školy. Potřebuji se více zlepšit v češtině, protože

jsem vždy chtěla pochopit teorii a pocity každého lektora na lyžích a také jejich humor. Kurz byl velmi organizovaný, každá

lekce měla tolik informací a myslím, že se hodí i pro někoho, kdo teorii vůbec nezná, jen miluje lyžování.
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